



Deer Class Newsletter June 2020

Dear Parents,

The month of June will be a busy time for our Deer students. It will be the last full month for the regular part of the second semester. June will continue to have both fun activities and learning initiatives to compel the students to push their learning frontiers. The reading classes are varied and stimulating. The set of reading stories will be: The Very Big Potato, The Lion's Song, The Birthday Party, and An unusual Show, review time, Next to an Ant. The story plots and settings are sure to please. In another exciting turn, the song and movement class will have one song: A Whole New World. This song is the Deer class' favorite song from times past. This is a classic that the students will love to have back. Our P.E. classes will be great as well. These activities will cover from relay races, balloon volley to going around the playground obstacle course. It will be great to keep their spirits up and sports enthusiasm thriving forward.

In June, we will continue ahead with the required academic goals to get them ready graduation. We will continue maintain a rapid and certain momentum to get to the year-end aims. That goes for all of the subjects. All of the subjects are equally important in their own unique ways. The students have do well to this point in time within grade five, so I am fully confident as the semester nears the end, no matter what work is given to them, they will be able to handle any work and challenges, no matter how demanding that come. I feel that the students will be prepared for July and beyond.

Reading Class

The class' reading ability is strong and hearty. Their progress has been smooth. This semester will witness the introduction of harder reading books. The line up of the stories will be fun and interesting. It helps ensure cohesion and focus as they read line by line. Using reading races, find the page and

descriptions are different ways to increase and keep their interest in the with the stories. I would like all of the moms and dads to keep encouraging their children to read to them and then read together.

Week 1: The Very Big Potato

Week 2: The Lion's Song

Week 3: The Birthday Party

Week 4: Review

Week 5: Next to an Ant

Phonics Class

In phonics class, the Deer students will be doing more work with inflectional endings like 's' and 'es' and 'ing.' Then their work will take them further into inflectional endings that change as well as syllables in words with inflectional endings. In addition, there will be more spelling and writing exercises to complement the previously specified target areas. The students' ability continues to grow and strengthen. Listed below is the curriculum for June.

Week 1: P183, 184, 185 Irregular Plurals

Week 2: P186, 187, 188 Inflectional Endings

Week 3: P189, 190, 191 Inflectional Endings

Week 4: P192, 193, 197 Syllables

Week 5: Prepare for Graduation

Core Material

Reading classes are very much needed for students to master any language. The core material time is complementary to the reading class in order to give all students a lift to fully master each story offered to them. Pre-story vocabulary and supplemental follow-up exercises allow the students to have a working understanding. We approach each story by talking about a related topic/idea then the reading takes place. Afterwards, we do an activity linked to the story. Listed below is the schedule for June.

Week 1: Unit 3 Week 4 Anthology: Long ago and now

Week 2: Unit 3 Week 5 Workshop: From farm to table

Week 3: Unit 3 Week 5 Workshop: From farm to table

Week 4: Unit 3 Week 5 Workshop: From farm to table

Week 5: Prepare for Graduation

Math Class

In June, for MPM class, we will be learning about paths, logic and subtraction. We will be learning about directional path, multi-model path and procedural path by numerous exercises. Next, our class will be studying the concepts of logical reasoning by both color and shape reciting and counting drills.

Further, we will attempt to understand subtraction through fundamental algebraic drills and doing comparisons of subtraction exercises. Those will be interesting and fun concepts to learn. The MPM kits/boxes are important. We utilize the material within their boxes such as: the hand-held clocks, colored animal cards and coins are favorites this semester. The students love their MPM kits.

Listed below is the curriculum for June.

Week 1 - Directional paths between objects and numbers.

Week 2 - Counting objects and addition.

Week 3 - Ordinal number sorting exercises. Subtraction exercises.

Week 4 - Shape corresponding counting exercises. Subtraction exercises.

Week 5 - Prepare for speech

Grammar and Spelling

The students like learning from the 'Jump' book. The focus in June will be on telling time, prepositions, subject pronouns, and verbs. The verb condition will cover situations as: 'He/ She is working,' and 'They are working.' This coverage will also include an evaluation for review portions one and two. This will comprise both a spelling and grammar separately. Our 'Jump' workbook is very important to our curriculum. Listed below is the schedule for June.

Week 1: P82-83 Telling the time

Week 2: P84-85 Where does he...?

Week 3: P86-87 Subject pronouns

Week 4: P88-89 Review

Week 5: P90-91 Verbs

Physical Education

The students always enjoy their outdoor physical education periods. The drills and exercises are fun and can be challenging sometimes. I want the students to listen to instructions in-order to remain safe and work together nicely. I would like the students to have a sense of accomplishment each time and every time. This class allows them to be active and blow off some steam. Listed below is the curriculum for June.

Week 1: Tug of War

Week 2: Soccer

Week 3: Dodgeball

Week 4: Red Green Stoplight / Freeze Frame

Song and Dance

June will have the song, 'A Whole New World.' It is a delightful song that the Deer students love. Our song gets them to sing and move about during their first class. The students are sure enjoy the return of this wonderful Disney song for June.

Week 1: A Whole New World

Week 2: A Whole New World

Week 3: A Whole New World

Week 4: A Whole New World

Week 5: Drama Song Practice



Deer Class Newsletter June 2020

親愛的家長您好：

對於我們的學生來說六月是一個繁忙的時間，我們將繼續開展有趣的活動和學習計劃。閱讀書籍依然豐富多樣，閱讀故事包括：The Very Big Potato, The Lion's Song, The Birthday Party, and An unusual Show, 以及 Next to an Ant.，故事情節肯定會令人滿意。另外在 Song & Dance 部分，我們將學習一首歌曲膾炙人口的歌曲：《A Whole New World》。這首歌是 Deer 過去最喜歡的歌曲，也是經典歌曲，我相信孩子們會很喜歡。我們的體育課程也會很棒，課程會加入接力賽、氣球、排球等有趣的課程。保持精神振奮並發揚體育熱情將是很棒的。

6月，我們繼續完成所需的課程進度，以使他們為畢業做好準備並實現學期目標。目前為止學生們都表現良好，所以我對學期快結束時充滿信心。無論給他們什麼工作，無論要求多麼苛刻，他們都將能夠應付任何工作和挑戰。我覺得學生們將為七月及以後做好準備。

Reading Class

全班的閱讀能力強而熱情，他們的進展很順利。本學期某些圖書較困難但故事的內容將很有趣。當他們逐行閱讀時有助於聚焦於繪本中的句子。我也嘗試使用閱讀競賽，像是請孩子查找頁面與我所描述的句子是否一致，增加故事的豐富性。我希望所有的父母都鼓勵孩子讀給他們聽，然後一起閱讀。以下為本月課程進度表：

Week 1: The Very Big Potato

Week 2: The Lion's Song

Week 3: The Birthday Party

Week 4: Review

Week 5: Next to an Ant

Phonics Class

在語音課上，Deer 的學生將使用諸如“s”，“es”和“ing”之類的變調結尾來分辨更多種語音。我們也會嘗試帶入變化的變調結尾以及帶有變調結尾的音節 ds。此外，還將進行更多的拼寫練習確保學生的能力不斷增強。以下為本月課程進度表：

Week 1: P183, 184, 185 Irregular Plurals

Week 2: P186, 187, 188 Inflectional Endings

Week 3: P189, 190, 191 Inflectional Endings

Week 4: P192, 193, 197 Syllables

Week 5: Prepare for Graduation

Core Material

核心課程時間是閱讀課的補充，目的是使所有學生都能充分掌握提供給他們的每個故事。故事前的引導詞彙和補充練習可以使學生對閱讀內容有一定的了解。我們透過談論一個相關主題/思想來了解每個故事的意義並進行閱讀。之後，我們會再加入與故事相關的活動。以下為本月課程進度表：

Week 1: Unit 3 Week 4 Anthology: Long ago and now

Week 2: Unit 3 Week 5 Workshop: From farm to table

Week 3: Unit 3 Week 5 Workshop: From farm to table

Week 4: Unit 3 Week 5 Workshop: From farm to table

Week 5: Prepare for the Drama Play

Math Class

我們將學習有關邏輯和減法的知識，透過顏色、形狀和計數練習研究邏輯推理的概念。此外，我們將嘗試通過基本的代數練習來理解減法，並對減法練習進行比較。這些將是有趣而新鮮的概念。MPM 工具箱/盒子很重要，我們會利用盒中的材料進行教學。以下為本月課程進度表：

Week 1 - Directional paths between objects and numbers.

Week 2 - Counting objects and addition.

Week 3 - Ordinal number sorting exercises. Subtraction exercises.

Week 4 - Shape corresponding counting exercises. Subtraction exercises.

Week 5 - Prepare for speech

Grammar and Spelling

學生喜歡從“JUMP”書中學習，6月的學習重點是講時間、介詞、主語代詞和動詞。動詞條件將涵蓋以下情況：“‘He/ She is working,’ and ‘They are working.’”。這將分別包括拼寫和語法。我們 Week 1: P82-

83 Telling the time

Week 2: P84-85 Where does he...?

Week 3: P86-87 Subject pronouns

Week 4: P88-89 Review

Week 5: P90-91 Verbs

Physical Education

學生們總是喜歡戶外體育課。演習和練習很有趣，有時可能會充滿挑戰。我希望學生們聽取指示，以保持安全並良好地合作。我希望學生每次都具有成就感。以下為本月課程進度表：

Week 1: Tug of War

Week 2: Soccer

Week 3: Dodge ball

Week 4: Red Green Stoplight / Freeze Frame

Song and Dance

六月份我們將練習歌唱這首膾炙人口的歌曲：‘A Whole New World.’ 這是小鹿孩子最喜歡的歌曲之一，我們會利用一整個月份的時間練唱，相信會帶給小鹿班的孩子一個愉快的回憶。以下為本月課程進度表：

Week 1: A Whole New World

Week 2: A Whole New World

Week 3: A Whole New World

Week 4: A Whole New World

Week 5: Drama Song Practice